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RM 0052-5-36/10 
PROTOKÓŁ Nr 36/10 

z XXXVI Sesji Rady Miejskiej 
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim 
odbytej w dn. 19 sierpnia 2010 roku. 

 

Ad. 1 - 5  
-    otwarcia XXXVI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski;  

-   w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych  

-   quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski; 

-   na sekretarza XXXVI sesji powołana został Radny, Pan Jan Braer; 

-  porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego  

    przyjęciem),  

-  protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego  

    przyjęciem). 

 

Ad. 6 a  

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy wyjaśniła jaki był powód zwołania sesji 

nadzwyczajnej. Powiedziała, iŜ w miesiącu lipcu odbył się przetarg na wykonanie zadania 

rewitalizacja zespołu dworsko – parkowego w Piotrkowie Kujawskim. Okazało się, iŜ będzie trzeba 

dołoŜyć 20.000 zł aby moŜna było podpisać umowę z wykonawcą. Kolejnym powodem zwołania 

sesji jest konieczność zabezpieczenia środków na wynagrodzenie dla tzw. animatora – osoby, która 

będzie zatrudniona do obsługi boiska „Orlik”. Wynagrodzenie to będzie dofinansowane przez 

Urząd Pracy. Gmina pokryje 1000 zł wynagrodzenia a Urząd Pracy 700 zł. Konieczne jest takŜe 

zabezpieczenie środków na materiały i energię na boisko „Orlik” oraz na pokrycie kosztów energii 

elektrycznej dla hali widowiskowo – sportowej. Proponuje się takŜe dołoŜenie 1.500 zł do zakupu 

chodnika na halę oraz 1.500 zł dla OSP w Połajewie na montaŜ syreny. Pani Skarbnik 

poinformowała takŜe, iŜ przed chwilą dowiedziała się o konieczności zmiany kwoty i nazewnictwa 

zadania „zakup okien do OSP Jerzyce” na „zakup i montaŜ okien w OP Jerzyce”. Zakładano wydać 

na to zadanie 6.000 zł jednak okazało się jednak, iŜ wykonanie tego zadania wraz z materiałem 

wyniesie 5.500 zł. Firmą, która wykona to zadanie jest firma SIMBUD Pana Simlata. 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski dodał, iŜ boiska typu 

Orlik cieszą się w miejscach, w których juŜ powstały, wielkim zainteresowaniem, dlatego teŜ 

wydaje się, Ŝe jedna osoba zatrudniona do jego obsługi to za mało, choćby z powodu czasu w jakim 

obiekt powinien być dostępny. Problem ten zapewne rozwiązany zostanie w późniejszym terminie 

poprzez zatrudnianie osób na staŜ. Pan Burmistrz poinformował takŜe, iŜ: 1) odbył się przetarg na 



 2 

wykonanie placu zabaw na osiedlu przy ul. Piastowskiej, 2) po 20 sierpnia rozpocznie się remont 

nawierzchni na ul. Ogrodowej, 3) 18 sierpnia odbył się przetarg na przebudowę infrastruktury na 

terenie Ośrodka Wypoczynkowego w Połajewie. Cała kwota zaplanowana na to zadanie zostanie 

wydana, 4) z początkiem września rozpoczną się dalsze prace związane z remontem nawierzchni na 

ul. 11 Listopada. 5) zakończono budowę nawierzchni na ul. Poznańskiej oraz ul. Słonecznej, na 

odcinku Marianowo – Łączki oraz w Łabędzinie. Burmistrz dodał, iŜ być moŜe na kolejnej sesji 

zostaną wyznaczone w budŜecie środki na wykonanie dokumentacji budowy kompleksu 

„Przedszkole – M-GOKSiR”. Pan Burmistrz powiedział takŜe, iŜ jeśli zostanie utrzymany program 

LEADER wówczas w kolejnym roku chciałby wymienić pomost w Połajewie na nowy, z 

konstrukcją pływającą, być moŜe zbudować takŜe drugi pomost na tzw. duŜej plaŜy oraz przystań.   

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał pismo 

Zarządu Klubu „Zjednoczeni”, w którym proszą oni o wyznaczenie w budŜecie środków na 

dobudowę pomieszczenia socjalnego oraz pomieszczenia, z którego będzie moŜna komentować 

imprezy sportowe, na stadionie w Piotrkowie Kujawskim.  

Radni nie podjęli decyzji o przesunięciu środków na w/w cele. 

 

- Pan Marian Stramowski – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, zapytał czy juŜ 

wiadomo kto będzie zarządcą hali widowiskowo – sportowej? 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iŜ obecnie jeszcze 

niewiadomo ale do chwili oddania obiektu sprawa zostanie rozstrzygnięta. 

 

- Pan Bogdan Prus – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim przypomniał o piśmie Pani 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dębołęce z wnioskiem o remont dachu na budynku szkoły. 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iŜ wspólnie z Dyr. ZE-AS, 

Panem Stanisławem Kwiatkowskim znaleziono rozwiązanie tej sprawy i remont się odbędzie. 

 

Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XXXVI/197/10 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2010 rok. 14 Radnych 

opowiedziało się za przyjęciem w/w projektu uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad.  7 

- Pani Arleta Petek – Radna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim poprosiła o: 1) ściągnięcie na 

teren miast słuŜb mierzących parametry samochodów przejeŜdŜających przez ul. 1 Maja, 2) 
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uruchomienie patroli nocnych Policji 3) zrobienie czegoś w kierunku zakazu transportu obornika i 

słomy nocą przez ul. 1 Maja. 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski odpowiedział, iŜ jeśli 

chodzi o pierwszą interpelację, moŜe to być jedynie Inspekcja Transportu Drogowego, która jednak 

ostatnio dość często bywa w naszym mieście i na terenie naszej gminy. 

- Pan Grzegorz Woźniak – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim powiedział, iŜ uwaŜa 

on, Ŝe na w/w tematy naleŜy skierować pismo do Policji. 

- Pan Marian Stramowski – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim powiedział, iŜ jego 

zdaniem to przesada. 

- Pan Grzegorz Woźniak – Radny Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dodał, iŜ nie ma zakazu 

przewozu materiałów wskazanych w interpelacji Radnej – Arlety Petek. 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim powiedział, iŜ 

na kolejną sesję zostanie ponownie zaproszony Komendant Policji Powiatowej. Poprzednio nie 

skorzystał on z zaproszenia. 

 

Ad. 8 

Wolnych wniosków i zapytań brak. 

 
Ad. 9 
� Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia. 

Zamknięcie XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.00 

 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 
                         ...............................                                 Sekretarz XXXVI Sesji RM: 
                                                                                                        Jan Braer 
                                                                                           ......................................... 


